

الفهــــرس

01 —	ن About Us	من نحــــــ
	Vision ä	الرؤيــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
02 —	Message ä	الرسالــــــــــــــــــــــــــــــــــ
04 —	للـــــــــــــــــــــــــــــــــــ	لماذا يثق عم
05 —	ـــر التنفيذي Message from the ceo	رسالة المديـــ
-07-08 —	our services L	خدمتنــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
09 —	cars ارات	السي
10 —	our works L	أعمالنــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
11 —	اء النجاح Success partners	شرك

مـــن نحن



نحرص نكون دايمًا عنـد ثقـة عملائناونرتقي بخدماتنا كل يـوم.

About Us

"Arwad Afkar" is your trusted logistics partner in Saudi Arabia. We provide smart and secure shipping and storage solutions, with a professional team that ensures speed, accuracy, and peace of mind. Our priority is to always earn our clients' trust and continuously enhance our services every day.



////



الرؤيسة

أن نكون الخيار الأول في تقديم حلول النقــل، والحلول اللوجستية المقدمة لخدمة عملائنا.

Vision

Our goal is to become the first choice for customers seeking reliable transportation and logistics solutions.

الرسالـــة

- توفير خدمات استثنائية ذات جـــودة عاليــــة وأسعـــار تنافسية.
- تطوير وتقديم حلـــول لوجستية تلبى الاحتياجــات المختلفــة.
- تقديم المساعدة والدعم لعملائنا مـــع تجربـــة تستحق الثقـــة.

message

- Providing exceptional, high-quality services at competitive prices
- Developing and delivering logistics solutions tailored to diverse needs
- Offering support and assistance to our customers through a trusted and reliable experience

لماذا يثق عملاؤنا بـ أفكار ارواد؟

"Why do our clients trust Afkar Arowad?"

___داقية Reliability



الدفع عند الاستلام Cash on Delivery الدمع عبد الدسم



اسعار شح **Shipping Rates**



Saftey



Speed

تجربـــة العملاء Customer Experience 4





رساله المدير التنفيذي Message from the CEO

في أرود نحرص على تقديم حلول لوجستية متكاملة تعتمد على الجودة والموثوقية وتلبي احتياجات عملائنا داخل المملكة وخارجها، مــن خلال خدمات مبتكرة تعزز ثقة شركائنا بنا.

At Arawd, we provide integrated logistics solutions built on quality and reliability, meeting our clients' needs inside and outside the Kingdom, through innovative services that strengthen our partners' trust in us.

خدمتنــا Our Services

في خدمات الميل الأخير، نضمن وصــول شحنــات عملائنا إليهم بأعـــــلى معايير السرعة والدقة. نحرص علـى أدق التفاصيل لنقـــدّم تجربـــــــة توصيل مريحــــة وموثوقــــــة، تعكــس احترافية شركتنـــــا واهتمامنـــــا برضـــــا العمـــــلاء.

In our last-mile delivery services, we ensure that our clients' shipments reach them with the highest standards of speed and accuracy. We pay close attention to every detail to provide a smooth and reliable delivery experience that reflects our professionalism and commitment to customer satisfaction.



نوفر حلول شحــن متكاملة تشمل النقــل البري والبحري والجوي، مــــع الاهتمـام بالمتابعة والتخليص الجمركي والتوصيــل في الوقت المحدد، مـــــع ضمان أعـلى معايير الجودة والموثوقية.

We provide comprehensive shipping solutions including land, sea, and air transport. We focus on tracking, customs clearance, and on-time delivery while ensuring the highest standards of quality and reliability.



خدمتنــا Our Services

توفير العمالة الفنية المتخصصة لتلبية احتياجات المصانع، مـع الإشراف الكامل لضمان الأداء والكفاءة.

الدعـــم و المساندة

Providing skilled technical labor to meet the needs of factories, with full supervision to ensure performance and efficiency.



تفريغ وتخزين الحاويات بواسطة عمالــــة متخصصة تحــــت إشــــــراف مهندسين وفنيي تخزين محترفين.

Container unloading and storage carried out by specialized labor under the supervision of engineers and expert storage technicians.

تفریـــغ وتخزیــن الحاویات



خدمتنــا Our Services

نحن نوفر حلول تخزين قصيرة وطويلة الأجل بالإضافة إلى خدمات التحميل والتفريغ، مـــع مستودعات مجهزة لاستقبال الشحنات والتخزين وشحنات الترانزيت، مما يسهّل أعمالك ويخفض التكاليف.

We provide short-term and long-term storage solutions along with loading and unloading services. Our warehouses are fully equipped to handle storage and transit shipments, simplifying your operations and reducing costs.



التعاون معنا يضمن حل مشاكل التخليص الجمركي، رفع كفاءة أعمالك، والالتزام باللوائح وذلك بفضل خبرتنا وانتشارنا العالمي في جميع وسائــــل الشحن الجوي والبري والبحري.

Partnering with us ensures the resolution of customs clearance issues, enhances the efficiency of your operations, and guarantees compliance with regulations—thanks to our expertise and global presence across air, land, and sea shipping methods.



السيارات Cars

We offer a diverse fleet of vehicles, including Dina trucks, trailers, and refrigerated trucks, to transport all types and sizes of goods across the Kingdom. We guarantee safety, speed, and efficiency in delivery.



بعض أعمالنا Our Works

وصلنا أكثر من مليون طلب فـــــي برامج
التوصيل للمواد الغذائية والاستهلاكيـــة

We delivered over one million orders through delivery apps for food and consumer goods

 نصدر معدات الطاقة الشمسية من ألواح وقطع غيار إلى مصر، دبي، الكويت، عمـــان قطر، المغرب، جنــوب أفريقيـــــــــا والأردن ونوفر خدمة الاستيراد والتصدير لأي مــواد من أي دولة

We export solar energy equipment, including panels and spare parts, to Egypt, Dubai, Kuwait, Oman, Qatar, Morocco, South Africa, and Jordan, and we provide import and export services for any materials from any country."

© شاركنا في مشروع السعودية الخضــــــــراء عبر نقل أكثر من 500 ألف شجــــــرة داخــــــــل المملكة

We contributed to the Saudi Green Initiative by transporting over 500,000 trees across the Kingdom, supporting sustainability and environmental protection.

و ساهمنا في مشاريع الطاقة الشمسية مــن
خلال نقل وتخزين أكثر من 10,000 حاوية،مــع
الالتزام الكامل باشتراطات ومعايير السلامة.

We contributed to solar energy projects by transporting and storing over 10,000 containers, fully complying with all safety standards and regulations.

كاءالنجاح































شركاع النجاح













